
Rada Gminy Wilkowice
Radni-Sesja

Protokół nr LXIV/2024
z sesji w dniu 31 stycznia 2024 r.,

która odbyła się w Urzędzie Gminy w Wilkowicach

Obrady rozpoczęto 31 stycznia 2024 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:00 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 13 członków.

Obecni:

l. Adam Bysko
2. Dariusz Dobija
3. Mirosław Goliszewski

4. Dariusz Kanik

5. Krzysztof Krajewski
6. Antoni Kufel
7. Marcin Kwiatek
8. Elżbieta Lenda
9. Alina Macher
10. Bożena Maślanka

11. Małgorzata Olma
12. Katarzyna Seneta
13. Piotr Wałeczek

l. Otwarcie LXIV sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad
Przewodniczący otworzył LXIV sesję Rady Gminy Wilkowice, po czym przedstawił informację
o przetwarzaniu wizerunku na sesjach Rady Gminy Wilkowice.

W następnej kolejności Przewodniczący powitał wszystkich zebranych:
Wójta Gminy Wilkowice P. Janusza Zemanka,
radnych Rady Gminy Wilkowice,
radnych Rady Powiatu: P. J. J. Piechotę, P. A. Caputę,
Skarbnika Gminy P. A. Kastelik,
informatyka P. A. Dyka, który czuwa nad sprawnym działaniem naszego systemu,
P. M. Lempart odpowiedzialną za protokół z sesji.

Przewodniczący stwierdził, na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec
ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie
prawomocnych decyzji - //sto obecności stanowi załącznik nr l do protokołu.
(nieobecni: Robert Kudzia, Marcin Stawinoga).

2. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, który stanowi zatącznik nr 2 do protokołu.

3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad.
Przewodniczący Rady poinformował, że do urzędu gminy wpłynęła informacja z Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Katowicach, dotycząca uchwały nr LXII/555/2023 Rady Gminy Wilkowice z dnia
29 listopada 2023 roku, w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu gminy dla parafii pw.
Najdroższej Krwi Pana Jezusa Chrystusa w Bystrej, w której to w §1 stwierdza się nieważność tej
uchwały z powodu istotnego naruszenia art. 7 Konstytucji RP, art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia
8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz art. 44 ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku
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o finansach publicznych w związku z art. 2 ustawy z dnia 31 stycznia 1959 roku o cmentarzach
i chowaniu zmarłych polegającego na udzieleniu dotacji celowej bez upoważnienia ustawowego.
Decyzja RIO podjęta została w formie uchwały 4 stycznia i wchodzi w życie z dniem podjęcia.
Do uchwały RIO dołączone jest uzasadnienie.
Przewodniczący dodał, że w związku z powyższym jest propozycja wniesienia skargi do Sądu
Administracyjnego na uchwałę nr 4/1/2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach
z dnia 4 stycznia 2024 roku, stwierdzającej nieważność Uchwały nr LXII/555/2023 Rady Gminy
Wilkowice z dnia 29 listopada 2023 r.
Wpłynął projekt uchwały w tej sprawie, który Przewodniczący przedstawił radzie. Następnie
zaproponował podjęcie wniosku o wprowadzenie uchwały w sprawie wniesienia skargi do sądu
administracyjnego na uchwałę Nr 4/1/2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach
z dnia 4 stycznia 2024r. stwierdzającej nieważność uchwały Nr LXII/555/2023 Rady Gminy Wilkowice
z dnia 29 listopada 2023 r. do porządku obrad i poddał go pod głosowanie.

Głosowano wniosek w s rawie:

rozszerzenia porządku obrad sesji Rady Gminy Wilkowice w dniu 31 stycznia 2024 r., w punkcie 11 -
podjęcie uchwał w sprawie, o dodatkową uchwałę w sprawie wniesienia skargi do sądu
administracyjnego na uchwałę Nr 4/1/2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach
z dnia 4 stycznia 2024r. stwierdzającej nieważność uchwały Nr LXII/555/2023 Rady Gminy Wilkowice
z dnia 29 listopada 2023 r. -jako ppktj.

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Wniosek podjęty został jednogłośnie.

Następnie Przewodniczący Rady poinformował o konieczności doprecyzowania tytułów dwóch
uchwał, które znalazły się w porządku obrad sesji. Przedstawił wniosek w sprawie, który poddał
następnie pod głosowanie.

Głosowano wniosek w s rawie:

zmiany porządku obrad sesji Rady Gminy Wilkowice 31 stycznia 2024 r. w punkcie 11 - podjęcie
uchwał w sprawie, polegającą na doprecyzowaniu tytułów uchwał w ppkt e) i f), l tak odpowiednio:
Pkt 11 e) otrzymuje brzmienie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Bystra (obręb ewidencyjny:
Bystra Krakowska, jednostka ewidencyjna: Wilkowice). Pkt 11 f) otrzymuje brzmienie: nadania nazwy
ulicy w miejscowości Meszna (obręb ewidencyjny: Meszna, jednostka ewidencyjna: Wilkowice) oraz
w miejscowości Wilkowice (obręb ewidencyjny: Wilkowice, jednostka ewidencyjna: Wilkowice).

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za(13)
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Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Wniosek podjęty zastał jednogłośnie.

4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice.
Głos zabrał radny powiatowy A. Caputa, który przedstawił następujące informacje:

- została przygotowana umowa na opracowanie planu funkcjonalno - użytkowego pod nazwą
przebudowa skrzyżowania ulic Fałata, Szczyrkowskiej i Zdrojowej w Bystrej. Firma ma 6 miesięcy na
przygotowanie tej dokumentacji z której będzie wynikało, w jaki sposób ta inwestycja zostanie
poprowadzona, jak głęboko będzie sięgać w teren, łącznie z propozycją wykupu nieruchomości,
również z instalacjami branżowymi. Jest to bardzo ważny pierwszy dokument, który wskaże koszty
i możliwości, formę przebudowy tego skrzyżowania. Zasadność przebudowy potwierdziła wizja
w terenie z udziałem przedstawicieli Wydziału Ruchu Drogowego Komendy Miejskiej Policji,

- na ostatniej sesji Rady Powiatu przegłosowano przeznaczenie ponad 660. 000,00 zł na
dofinansowanie budowy boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Mistrzostwa Sportowego
w Buczkowicach,

- nawiązał do sprawy remontu skoczni w Bystrej, może uda się pozyskać i przegłosować
środki z powiatu na ten cel jeszcze w tej kadencji,

- na ostatniej sesji Rady Powiatu przegłosowano również przekazanie ze środków własnych
powiatu 350. 000, 00 zł na urządzenie pracowni RTG do Szpitala Pediatrycznego w Bielsku - Białej.
W połączeniu z tym, co również gminy przekazały, w tym Gmina Wilkowice oraz środki zakładu
ubezpieczeniowego, ponad milion złotych zostanie zainwestowanych w tą pracownię RTG
z wszystkimi osprzętami, które tam są potrzebne.

- komisja bezpieczeństwa ruchu drogowego, która powstała z inicjatywy radnego, w związku
z tym, że kończy się 5-letni okres pracy tej komisji, w najbliższym czasopiśmie Mój Powiat będzie
sprawozdanie z działalności tej komisji za okres 5 lat od momentu jej powstania.

- zgłoszony temat dotyczący istniejących dziur na ul. Szczyrkowskiej udało się sprawinie
załatwić,

- powrócił do tematu oznakowania zjazdu z drogi ekspresowej Sl (2, 5 roku trwa
korespondencja w tej sprawie). Zacytował informację z 26 stycznia br. w tej sprawie z której wynika,
że byty problemy z wykonawcą, ale Zarząd Dróg Wojewódzkich działa i na początku lutego ma
poinformować o konkretnym terminie realizacji zmiany oznakowania.

Głos zabrała radna powiatowa J. J. Piechota, która nawiązała do łatanie dziur na ul. Wyzwolenia,
które, zdaniem radnej, odbywa się w złej technologii. Sama nawierzchnia, po okresie zimowym, na ul.
Wyzwolenia jest fatalna. Wspólnie powinniśmy się zastanowić, czy dziury w drodze należy uzupełnić,
czy naprawa powinna być realizowana inną metodą - chodzi o odcinek drogi od sklepu nad piekarnią
do skrzyżowania. Poprosiła o informację w tej sprawie do 19 lutego, kiedy to planowana jest komisja
gospodarki i transportu w powiecie.

Wójt stwierdził, że nie było rozmów o zmianie nawierzchni na tej drodze, ale jeżeli jest taka
możliwość, to trzeba to zrobić. Lepsza byłaby wymiana nawierzchni. Będziemy szukać 50% wkładu
własnego. Może zadanie uda się zrealizować w dwóch etapach. Łatanie dziur w tych samych
miejscach też jest kosztowne. Zakres realizacji robót wskazała radna Piechota.
Wójt dodał, że z wielką radością przyjmujemy informację, że będzie robiony PFU na skrzyżowanie
ulic: Szczyrkowska, Fałata Zdrojowa w Bystrej. Wójt wyraził również swoje zadowolone ze środków

3 l S t ona



przekazanych przez powiat na budowę boiska ponieważ część naszych młodzieży również z tego
boiska korzysta.
Przybliżamy się również do otrzymania środków na skocznię. Natomiast będziemy występowali o te
środki dopiero w momencie, kiedy będziemy mieli podpisaną umowę z ministerstwa na tą część
kluczową, czyli te 80% wkładu ministerialnego w obiekty sportowe o szczególnym znaczeniu dla
sportu. Również nad tym będziemy pracowali i w momencie, kiedy dostaniemy te środki, będziemy
się zwracali w stronę powiatu, żeby te środki również zabezpieczyć.
Przewodniczący Rady przypomniał o możliwości zgłaszania wniosków i potrzeb radnym powiatowym.

5. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym.
Wójt przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym.

ZAMÓWIENIA PUBLICZNE:

Prowadzone postępowania:
l) W dniu 15 stycznia 2024 r. ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na

"Zakup paliw na potrzeby działalności EKOŁAD Sp. z o.o. w roku 2024 r. " na podstawie
pomocniczych działań zakupowych. W dniu 25. 01. 2024 r. do postępowania wpłynęła l oferta,
trwa badanie ofert.

2) W dniu 26 stycznia 2024 r. ogłoszono postępowanie na zadanie "Budowa pętli autobusowej przy
ul. Wyzwolenia w Wilkowicach, obręb Huciska" Otwarcie ofert wyznaczono na dzień 12. 02. 2024 r.
Inwestycja finansowana jest z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych
w wysokości 906. 500, 00 zł.

Zakończone projekty: 15 grudnia 2023 r. zakończono rzeczową realizację projektu "Rewitalizacja
przestrzeni nadbrzeżnej potoku Białka w Bystrej", a w dniu 9 stycznia 2024 r. złożono do Urzędu
Marszałkowskiego wniosek o płatność końcową na projektu.

ul. Żywieckiej - trwa opiniowanie w ZDW linii

INWESTYCIE:
Postęp prac projektowych/budowlanych:

l. Projekt budowy chodnika przy
rozgraniczających inwestycje.

2. Opracowanie PFU dla budowy krajowej trasy rowerowej "Velo Biała" (odcinek RTR nr 17
wzdłuż rzeki Białej). Opracowano koncepcję trasy rowerowej.

3. Budowa zintegrowanego układu szlaków rowerowych - Etap II i III - ul. Do Lasku i ul.
Sportowa. Opracowano wstępny projekt.

4. Budowa zintegrowanego układu szlaków rowerowych - Etap IX - ul. Do Boru. Zakończono
prace geodezyjne.

5. Budowa zintegrowanego układu szlaków rowerowych - Etap V - ul. Spacerowa,
Wypoczynkowa. Trwa przygotowanie procedury przetargowej.

6. Remont pomieszczeń biblioteki w budynku OSP w Bystrej. Powiększono bibliotekę o przyległe
pomieszczenie, ułożono nową podłogę, wykonano modernizację instalacji elektrycznej,
oświetleniowej i ogrzewania oraz malowanie. Zamontowano drzwi balkonowe.

7. Budowa Centrum Edukacji Ekologicznej przy ul. Fałata. Zakończono przedmiot umowy. Trwa
okres trwałości projektu.

8. Budowa pętli autobusowej przy ul. Wyzwolenia - ponownie ogłoszono przetarg.
9. Przebudowa ul. Prostej w Wilkowicach - zakończono przedmiot umowy, trwają prace

odbiorowe.
10. Budowa łącznika ul. Fałata i ul. Klimczoka wraz z budową mostu na potoku Białka w Bystrej -

Trwają prace porządkowe i wykończeniowe.
11. Przebudowa budynku zabytkowego przy ul. Wyzwolenia 56 w Wilkowicach - opracowano

trzy warianty koncepcyjne przebudowy budynku.
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12. Rozbudowa ul. Kościelnej w Bystrej. Trwa przygotowanie procedury przetargowej.
13. Budowa zbiornika wyrównawczego wody pitnej w Bystrej. Otrzymano dofinansowanie

z Funduszu POLSKI ŁAD.
14. Remont skoczni narciarskich HS31 i HS19. Uzyskano dofinansowanie z Programu inwestycji

o szczególnym znaczeniu dla sportu -edycja 2023. Czekamy na przesłanie umowy.

PLANOWANIE PRZESTRZENNE:
Od 13 stycznia 2024 r. obowiązuje Uchwała Nr LXII/545/2023 Rady Gminy Wilkowice z dnia
29. 11. 2023 r., którą został przyjęty miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego w centralnej
części Gminy Wilkowice, obejmujący działki o nr 272/1, 272/2, 273/1, 273/3, 274, 275 zlokalizowane
w miejscowości Meszna (obręb ewidencyjny: Meszna, jednostka ewidencyjna: Wilkowice).

Nadal trwają prace nad Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
Gminy Wilkowice - etap uzgadniania i opiniowania.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek zapytał o Centrum Edukacji Ekologicznej. Zadanie zostało
zakończone. Zapytał czy to miejsce będzie udostępnione?
Wójt wyjaśnił, że wszystkie prace budowalne zostały zakończone, odebrano wszystkie urządzenia,
które teraz są montowane. Planowane jest udostępnienie pomieszczeń w niedługim okresie.

6. Informacja Wójta o zgłoszonych do Gminy żądaniach o których mowa w art. 36 ust. 1-3 i ust. 5
oraz wydanych decyzjach o których mowa w ust. 6 i 7 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu
przestrzennym.
Informację w sprawie przedstawił Wójt Gminy. Informacją stanowi zatącznik nr 3 do protokołu.

7. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym.

- wspólnie z Panem Wójtem udział w posiedzeniu Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej,
o którym rozstrzygnięciu była już mowa, a które zostanie przybliżone, gdy dojdziemy do punktu
związanego z podejmowaniem uchwał,

- 6 styczeń - tradycyjnie obrzęd Trzech Króli,
- 7 stycznia - koncert noworoczny Gminnej Młodzieżowej Orkiestry Dętej,
- 14 stycznia przegląd Kolęd i Pastorałek w Mesznej, w którym uczestniczył Pan

Wiceprzewodniczący Rady,
- 27 stycznia - walne zebranie sprawozdawcze za 2023 rok w OSP Bystra,
- 30 stycznia udział w posiedzeniu komisji sportu, w którym uczestniczyli prezesi różnych

klubów sportowych.

8. Informacja Przewodniczącego Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych.
Od ostatniej sesji nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania. Niemniej jednak, Przewodniczący
przypomniał, że wszystkie dotychczasowe interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi na nie są
zamieszczone w BIP.

9. Informacja Przewodniczących komisji na temat wniosków wypracowanych na komisjach.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - przewodniczący K. Krajewski poinformował, że komisja

nie wypracowała żadnych wniosków. Są dwa projekty uchwał, które zostaną przedstawione
w odpowiednim punkcie porządku obrad, przygotowane na posiedzeniu komisji 18 stycznia 2024 r.

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych - przewodniczący A. Kufel poinformował, że
komisja na swoim posiedzeniu 24 stycznia sformułowała jeden wniosek. Komisja zajmowała się
planami zadań remontowych i inwestycyjnych w szkołach. Jest tego sporo, w placówkach jest jeszcze
wiele do zrobienia. Na remonty w budżecie mamy zabezpieczone 100.000,00 zł. Część tej kwoty
komisja zdecydowała się zostawić na prace niespodziewane, np. remont kotła, wymiana instalacji
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wodociągowej czy grzewczej, a pozostałą kwotę 62. 300,00 zł solidarnie podzielono między wszystkie
placówki.
Następnie przedstawił wniosek w tym zakresie: Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o przekazanie
środków remontowych w kwocie 62 300,00 zł z podziałem dla poszczególnych placówek oświatowy
w kwotach jak niżej: ŚPI Bystra - 10000,00; SP2 Bystra -10000,00; ŚPI Wilkowice - 10000,00; SP2
Wilkowice - 10000,00; ZSP w Mesznej - 10000,00; Przedszkole Publiczne w Wilkowicach -
10000,00; Przedszkole Publiczne w Bystrej - 2300,00.

Komisja Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy - przewodnicząca A. Macher
poinformowała, że komisja obradowała 30 stycznia br. Było to spotkanie z prezesami klubów
sportowych działających na terenie naszej gminy. Komisja nie wypracowała żadnych wniosków.

Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska - przewodnicząca A. Maślanka poinformowała,
że komisja na posiedzeniu 25 stycznia br. nie wypracowała wniosków a stosowne rekomendacje
zostaną przedstawione w odpowiednim punkcie porządku obrad.

Komisja Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy - przewodnicząca K. Seneta poinformowała, że
Komisja na posiedzeniu 29 stycznia br. nie wypracowała żadnych wniosków.

Komisja Rewizyjna - przewodnicząca E. Lenda poinformowała, że komisja na posiedzeniu
17 stycznia br. nie wypracowała żadnych wniosków.

10. Sprawozdania z działalności komisji za 2023 r.
Przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili sprawozdanie z działalności poszczególnych
komisji za 2023 r.:

- Komisja Rewizyjna - Elżbieta Lenda,
- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Krzysztof Krajewski,
- Komisja Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy - Katarzyna Seneta,
- Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych - Antoni Kufel,
- Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska - Bożena Maślanka,
- Komisja Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy - Alina Macher

Sprawozdania stanowią załącznik nr 4 do protokołu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że podsumowanie działalności komisji to dobra praktyka, bo
pokazuje pełne spektrum działania komisji branżowych. Można usłyszeć czym dana komisja się
zajmuje.

Przewodniczący Rady podziękował przewodniczącym za przygotowanie tych podsumowań jak
również członkom komisji za prace w całym roku 2023.

Następnie przewodniczący ogłosił 10-15 minutową przerwę.
O godzinie 15.43 Przewodniczący Rady wznowił obrady po przerwie.

11. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wilkowice,

Projekt w/w uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. Cała historia tej skargi będzie
przytoczona w uzasadnieniu, które Przewodniczący Rady odczytał. Materiały zostały przesłane do
radnych razem ze skargą.

W uzasadnieniu, w zdaniu dotyczącym terminu realizacji umów w okresie od 15 listopada 2023 r. do
15 kwietnia. Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na drobny błąd pisarski dotyczący wskazania roku.
Oczywiście chodzi o 15 kwietnia 2024 r.

Radni do uzasadnienia nie wnieśli uwag.
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Głosowano w s rawie:

rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wilkowice,

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga
Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LXIV/570/2024

b) przekazania skargi według właściwości,

Przewodniczący Rady poinformował, że do Wojewody za pośrednictwem Rady skarżąca złożyła
skargę na Radę Gminy z uwagi na nie rozpatrzenie skargi z dnia 28 listopada 2023 roku na Wójta
Gminy Wilkowice w przedmiocie niewypełnienia obowiązku wynikającego z ustawy o utrzymaniu
czystości i porządku w gminie. W skardze na działalność rady skarżąca nie dołączyła jednak skargi,
która była przedmiotem rozpatrywania przez radę.

Przewodniczący poinformował, że wystąpił z opinią do radcy prawnego. Sprawa została przekazana
również do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Skarżąca złożyła skargę na Radę Gminy do Wojewody
za naszym pośrednictwem. W międzyczasie dostaliśmy informację od Wojewody, że skarga wpłynęła
również bezpośrednio do Wojewody 6 stycznia br. i w związku z tym Śląski Urząd Wojewódzki
wystąpił w piśmie skierowanym do Przewodniczącego Rady o przedstawienie wyjaśnień w tym
zakresie, co również zostało uczynione.

Przewodniczący przedstawił następnie pisemne wyjaśnienia skierowane do Wojewody w związku ze
skargą złożoną na Radę Gminy. Z wyjaśnień wynika, że termin załatwienia skargi na Wójta wydłużony
został do 9 lutego br.

P. H. Byrdy Przybyła - na sesji przybyła o 16. 04.

Przewodniczący Rady poinformował również, że zdaniem mecenasa skargę na radę, pomimo tego, że
została przekazana przez skarżącą bezpośrednio do Wojewody jak i do rady, należy przekazać do
Wojewody.

Następnie Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji K. Krajewski odczytał projekt uchwały
w sprawie przekazania skargi według właściwości wraz z uzasadnieniem.

Głosowano w s rawie:

przekazania skargi według właściwości,

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
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W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga
Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LXIV/571/2024.

c) udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielska - Białej na
dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku -

Białej,

Projekt w/w uchwały wraz uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. Pomoc finansowa
udzielana jest w kwocie 40.085,00 zł w postaci dotacji celowej ze środków budżetu gminy.

Rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy K. Seneta oraz Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy
A. Macher. Rekomendacje były jednogłośne.

Przewodniczący Rady dodał, że cały proces związany z udzieleniem dotacji będzie realizowany na
podstawie umowy, która zostanie zawarta między Gminą Wilkowice a Miastem Bielsko-Biała.

Głosowano w s rawie:

udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielska - Białej na
dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku - Białej,

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za(13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga
Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LXIV/572/2024

d) zmiany uchwały nr XV/147/2020 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 stycznia 2020 r. w sprawie
powołania Rady Społecznej Samodzielnego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wilkowicach,

Projekt w/w uchwały wraz uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady.
Rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki, Zdrowia
i Promocji Gminy A. Macher. Rekomendacja była jednogłośna.

Głosowano w s rawie:

zmiany uchwały nr XV/147/2020 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 stycznia 2020 r. w sprawie
powołania Rady Społecznej Samodzielnego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wilkowicach,
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W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga
Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LXIV/573/2024.

e) nadania nazwy ulicy w miejscowości Bystra (obręb ewidencyjny: Bystra Krakowska Jednostka
ewidencyjna: Wilkowice).

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. Zgodnie z przekazanymi
materiałami na sesję proponowano nazwę - ul. Rajdowa. Były prowadzone w tej sprawie dyskusje
między innymi na komisji infrastruktury i po uzgodnieniu również z właścicielem, wnioskodawcą
nadania tej nazwy przewodniczący zaproponował podjęcie wniosku w sprawie zmiany w § l nazwy
ulicy Rajdowa na ul. Bażantową.

Następnie Przewodniczący przedstawił wniosek w sprawie, który następnie poddał pod głosowanie.

Głosowano wniosek w s rawie:

zmiany w par. l projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bystra (obręb
ewidencyjny: Bystra Krakowska, jednostka ewidencyjna: Wilkowice), proponowanej nazwy ulicy
z: "Rajdowa" na: "Bażantowa".

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Wniosek podjęto jednogłośnie.
Zgodnie z ustawą i z kompetencjami Rady Gminy podejmowanie uchwał w sprawach nazw ulic należy
do wyłącznej właściwości Rady Gminy. Zmiana nazwy zaproponowanej ulicy z Rajdowa na Bażantowa
dotyczy zarówno projektu uchwały jak i uzasadnienia.
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:
nadania nazwy ulicy w miejscowości Bystra (obręb ewidencyjny: Bystra Krakowska, jednostka
ewidencyjna: Wilkowice).

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
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W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LXIV/574/2024

f) nadania nazwy ulicy w miejscowości Meszna (obręb ewidencyjny: Meszna, jednostka
ewidencyjna: Wilkowice) oraz w miejscowości Wilkowice (obręb ewidencyjny: Wilkowice,

jednostka ewidencyjna: Wilkowice)

Projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. Nazwa ulicy - Sielska.
Pozytywną rekomendację w przypadku w/w uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji
Infrastruktury i Ochrony Środowiska.

Głosowa no w s rawie:

nadania nazwy ulicy w miejscowości Meszna (obręb ewidencyjny: Meszna, jednostka ewidencyjna:
Wilkowice) oraz w miejscowości Wilkowice (obręb ewidencyjny: Wilkowice, jednostka ewidencyjna:
Wilkowice).

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga
Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LXIV/575/2024.

g) zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na

terenie Gminy Wilkowice,

Projekt w/w uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. Jest to w pewien sposób pokłosie, wynik
decyzji Regionalnej Izby Obrachunkowej, która wskazywała nam brak podstawy prawnej, do podjęcia
uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy dla Parafii p. w. Najdroższej Krwi Pana
Jezusa Chrystusa w Bystrej. W tym momencie mamy przed sobą projekt uchwały, który w pewien
sposób będzie stanowił taką podstawę prawną na przyszłość, jeżeli chodzi o kwestie ctotacyjne dla
poszczególnych osób, jednostek, które będą się o taką dotację zwracać.

Radny P. Wałeczek zapytał, czy w oparciu o w/w uchwałę właściciele budynków wpisanych do
gminnej ewidencji budynków i zabytków będą mogli wnioskować o pokrycie kosztów remontu?
Wójt wyjaśnił, że te uchwały były podejmowane przez wiele gmin, aby móc się ubiegać o pozyskanie
środków zewnętrznych w ramach Rządowego Programu Ochrony Zabytków.
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Stwierdził, że na dzień dzisiejszy nie mamy w budżecie środków dla osób prywatnych na ochronę
zabytków. Uchwała obejmuje głównie cmentarze i tym się kierujemy.

Rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy K. Seneta. Rekomendacja była jednogłośna.

Głosowano w s rawie:
zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na
terenie Gminy Wilkowice,

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LXIV/577/2024.

h) wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2024 r.

Projekt w/w uchwały przedstawiła P. Skarbnik.
Proponuje się zwiększenie dochodów budżetu gminy o kwotę 377. 143, 52 zł, zwiększenie wydatków
budżetu gminy o kwotę 377. 143, 52 zł.
Omówiła szczegółowo zakres zaproponowanych zmian. W tej pierwotnej uchwale w § nr 8 zostaje
wprowadzony ust. 10 dochody i wydatki realizowane z Funduszu Pomocy i jest to załącznik nr 15 do
uchwały budżetowej, l ten załącznik nr 15 tą uchwałą otrzymuje brzmienie dochody i wydatki
realizowane z Funduszu Pomocy, i jest to załącznik numer 6 do proponowanych zmian w budżecie.

Po wprowadzeniu zmian niniejszą uchwałą przyjąć: Plan dochodów 94. 357. 643, 52 zł, plan wydatków
98. 100. 336, 52 zł, planowany deficyt budżetowy 3. 742. 693, 00 zł.

Rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy K. Seneta. Rekomendacja była jednogłośna.

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2024 r.,

W niki losowania
Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Otma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (2)

11 l l G 6



Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LXIV/578/2024.

i) wprowadzenia zmian do WPF na lata 2024 - 2036

Projekt w/w uchwały przedstawiła P. Skarbnik. Zmiany w budżecie zostały przeniesione do WPF
zarówno po stronie dochodów jak i wydatków. Następuje jedna zmiana w przedsięwzięciach,
w budowie łącznika pomiędzy drogą powiatową ulicą Juliana Fatata i drogą gminną ulicą Klimczoka
w Bystrej wraz z budową mostu na Potoku Białka.
Do tego zadania dokładamy 15. 265, 00 zł środków własnych. Po zmianie na to zadanie w tym roku
planujemy wydatkować 5.227.701,50 zł, z tego 5.212.436,50 zł z funduszu Polski Ład.

Rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy K. Seneta. Rekomendacja była jednogłośna.

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do WPF na tata 2024 - 2036.

W niki osowania
Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga
Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LXIV/578/2024.

j) wniesienia skargi do sądu administracyjnego na uchwałę Nr 4/1/2024 Kolegium Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Katowicach z dnia 4 stycznia 2024r. stwierdzającej nieważność uchwały Nr

Udl/555/2023 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 listopada 2023r.

Projekt w/w uchwały przedstawił Przewodniczący Rady.
Przedstawił również Uchwałę Nr 4/1/2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach
z dnia 4 stycznia 2024 r. dotyczącą stwierdzenia nieważność uchwały Nr LXII/555/2023 Rady Gminy
Wilkowice z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy dla
Parafii p.w. Najdroższej Krwi Pana Jezusa Chrystusa w Bystrej wraz z uzasadnieniem.
Przewodniczący Rady poinformował, że staraliśmy się na posiedzeniu Kolegium RIO tłumaczyć, że
opieramy się i bazujemy na cmentarzach wyznaniowych, które działają przy parafiach. Nie posiadamy
własnego cmentarza komunalnego, którym gmina zarządza. Osoby, które umierają na terenie naszej
gminy, czy w szpitalach, czy w innych okolicznościach, w przypadkach których gmina jest
zobowiązana dokonać tego pochówku, są realizowane właśnie na tych cmentarzach.
Został więc przygotowany projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do sądu administracyjnego na
tę uchwałę RIO.

Następnie głos zabrał Wójt, który stwierdził, że zgadza się z Panem Przewodniczącym. Gmina
Wilkowice ma na swoim terenie dwa duże szpitale i cztery domy opieki. Podczas, kiedy w gminach
ościennych realizowanych jest kilka do kilkunastu wniosków rocznie w skutek śmierci osób na ich
terenie, o tyle u nas to jest kilkanaście dziennie. Największa ilość, która była zarejestrowana, to było
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27 aktów zgonów w jeden dzień w okresie pandemii. Więc u nas te potrzeby są ogromne. Gmina jest
zobowiązana do realizacji pochówków. Odpowiedź RIO była taka, że mamy sobie zrobić cmentarz
komunalny. Kwestionowana jest podstawa prawna, na podstawie której my udzieliliśmy tej dotacji.
My uważamy, że nasze wyjaśnienia byty absolutnie wystarczające, natomiast RIO oceniło to inaczej.
Uważamy, że to naprawdę jest bardzo istotne, aby temat byt rozpatrzony przez sąd. Profilaktycznie
w tym momencie w dniu dzisiejszym podjęliśmy uchwałę, na podstawie której już bezwzględnie
będziemy mogli taką dotację udzielić, jeżeli zaistnieje takowa potrzeba, ponieważ w trakcie obrad RIO
pojawiło się pytanie, czy mamy taką uchwałę podjętą.
W naszej opinii wskazana podstawa prawna w uchwale była absolutnie wystarczająca.
Wójt zaapelował do rady o podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi do sądu administracyjnego
na uchwałę Nr 4/1/2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 4 stycznia
2024r. stwierdzającej nieważność uchwały Nr Udl/555/2023 Rady Gminy Wilkowice z dnia
29 listopada 2023r. Zobaczymy ja k to rozstrzygnie sąd.

Głosowano w s rawie:
wniesienia skargi do sądu administracyjnego na uchwałę Nr 4/1/2024 Kolegium Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Katowicach z dnia 4 stycznia 2024r. stwierdzającej nieważność uchwały
Nr LXII/555/2023 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 listopada 2023r.

W niki łosowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga
Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LXIV/579/2024.

12. Przyjęcie protokołu z sesji LXII z 29 listopada 2023 r. oraz LXIII z 28 grudnia 2023 r.

Głosowano w s rawie:

przyjęcia protokołu z sesji LXII z 29 listopada 2023 r.

W niki losowania

Za: 12, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (12)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (l)
MirosławGoliszewski

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Protokół z sesji LXII z 29 listopada 2023 r. przyjęty został jednogłośnie.
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Głosowano w s rawie:

przyjęcia protokołu z sesji D<111 z 28 grudnia 2023 r.

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Protokół z sesji LXIII z 28 grudnia 2023 r. przyjęty został jednogłośnie.

13. Wolne wnioski, komunikaty.
Głos zabrała radna powiatowa H. Byrdy Przybyła. Nawiązała do organizowanego wspólnego
posiedzenia z przedstawicielami komisji gminnych. Podziękowała radnemu Antoniemu Kuflowi za
obecność na tych posiedzeniach.
Zabrała głos w sprawie działań podejmowanych przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych. Informacja w tej sprawie zawsze jest przekazywana radnemu, który uczestniczy
w spotkanych.
Przedstawiła również informację na temat możliwości ubiegania się o środki w ramach PEFRON-u
oraz omówiła warunki wsparcia. Zaapelowała do radnych, aby w swoich środowiskach przekazali
informację o możliwości składania wniosków.
Zasygnalizowała, że warto uzyskać orzeczenie o stopniu niepełnosprawności gdyż jest ono warunkiem
do uzyskania wsparcia.
Przekazała również kilka ulotek, które zawierają wykaz placówek na terenie powiatu bielskiego
Miasta Bielsko-Biata, gdzie można uzyskać pierwszą pomoc i kontakt w zakresie opieki
psychiatrycznej i leczenia uzależnień oraz przewodnik o dostępnych formach opieki zdrowotnej dla
osób z zaburzeniami psychicznymi.
Przewodniczący Rady stwierdził, że widać u radnej powiatowej troskę o pomoc społeczną -
podziękował za informację w w/w sprawie.

Przewodniczący Rady podziękował za w/w informacje a następnie przedstawił pisma, które wpłynęły
do Rady Gminy:

- dotyczące skargi, która była przekazana do Wojewody Śląskiego - omówiono przy okazji
podejmowania uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości,

- informacja z RIO, która zawiadamia nas o badaniu nadzorczym uchwały w sprawie WPF na
lata 2024 - 2036 z grudnia 2023 r. Wpłynęła prośba o wyjaśnienia, które zostały złożone. Sprawa
dotyczy błędnie wpisanej kwoty w objaśnieniach.

- pismo Wojewody Śląskiego z 24 stycznia 2024 r. przypominające o obowiązku złożenia
oświadczeń majątkowych dwa miesiące przed upływem kadencji - przekazać radnym gminy,

- pismo dotyczące remontu szatni w SP nr l Bystrej.
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14. Zakończenie.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zakończył sesję wypowiadając formułę:
"Zamykam LXIV sesję Rady Gminy Wilkowice".

Przewodniczący

^ay^'^f ^<^>yi
'Rady Gminy Wilkowice

Przygotował(a): Mat orzata Lempart

Przygotowano przy pomocy programu eSesja. pl

Szczegółowy przebieg Sesji, w tym treść wystąpień radnych zarejestrowany został na nośniku
elektronicznym Sjest opublikowany na stronie www.wilkowice.pl, w zakładce "Gmina - Transmisje
z posiedzeń Rady Gminy" oraz na BIP-ie w zakładce "Rada Gminy - Transmisje z posiedzeń Rady
Gminy" i stanowi załqcznik do protokołu z 31 stycznia 2024 r.

Do w/w protokołu załączone sq również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikające
z porzgdku obrad.
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